



# Styrelseprotokoll

## Handbollspojkarna Tibro

**Närvarande:** Jessica Andersson, Kristian Lagerström, Anton Pahlsson, Peter Söderlund.

**Anmäلت förhinder:** Magnus, Mattias, Kenneth, Stefan, Jenny

### §1 Mötets Öppnande

Peter hälsar samtliga mötesdeltagare hjärtligt välkomna till dagens möte och förklarar det därmed som öppnat.

### §2 Godkännande av Dagordning

Dagordning godkännes

### §3 Val av Sekreterare

Mötet beslutar att välja Kristian Lagerström som mötessekreterare

### §4 Val av justerare

Mötet beslutar att välja Anton Pahlsson som justerare jämte ordförande

### §5 Tidigare protokoll

Gås igenom under mötet

### §6 Inkomna skrivelser

Projekt via Skövde HF, Diverse inbjudningar till handbolls och beachhandbollscuper. Vi ställer oss positiva till att samverka kring rekryteringsprojektet från Skövde HF.

### §7 Ekonomi

Vid dagens datum har vi 226.123kr på föreningens konto. 935kr på swishkontot.

### §8 Seniorverksamhet

Guldkroken har via sociala medier aviserat att man vill bedriva en egen verksamhet nästa säsong. Peter tar en kontakt med Guldkroken och föreslår att vi bedriver egna verksamheter men försöker ha öppna dörrar för samarbete. Vi





har fört samtal med de som deltagit i Rödspätte Cup och där finns det ett antal som är intresserade.

### **§9 Ungdomsverksamhet**

Serier ska vara anmälda senast 1 maj. P02030405 och P07-08 har varit på Rödspätte Cup tillsammans med ett lag från Tibro HK och ett stort entorage med supporters. Blå väggen har blivit ett nytt begrepp. Anmälan till USM är ute och även där är det 1 maj som gäller. Gunta ställer frågan.

### **§10 Utbildning**

Tränarutbildning 1 i Hjo 15 maj. Har vi några intresserade?

### **§11 Cafeterian**

Hur gör vi nästa säsong? Ska vi driva cafeterian på samma sätt som tidigare? Ska vi samarbeta med Tibro HK? Är det arrangemang så ska cafeterian vara öppen och vi behöver göra en planering för när den ska vara öppen. Vi ställer frågan till Tibro HK om man är intresserade av ett liknande upplägg och utgår från det. De får 25% av försäljningen vid sina arrangemang. Vi anordnar en utförsäljning av det som går ut i sommar. Vi köper in en bryggare till cafeterian.

### **§12 Sponsorer**

Arbetet till nästa säsong behöver påbörjas. Vi har sponsorvaror att hämta ut på PLS (Magnus kollar läget). Vi behöver göra lite investeringar av bollar och dylikt. Vi kollar detta vid nästa möte. Peter Doverholt har initierat ett möte för att skriva avtal om skyltar i hallen.

### **§13 Administration**

Föreningspoolen flyttar. Kontrakt uppsagt från sista mars. Ny lokal kommer att bli i det gamla dagiset. Vi flyttar vårt kansli hem till Gunta tills lösningen med barackerna från Smuleberg är på plats. Gunta kollar upp praktikaliteterna kring postgång och hur vi kan kommunicera på ett smidigt sätt. Vi ersätter Gunta med 150kr/mån. Vi skaffar ett smidigare medlemsavgiftssystem via laget.

### **§14 Övriga frågor**

Vi har skaffat en mobiltelefon till kansliet 0730945617. Idrottsrabatten har delats ut. Ska vi arrangera beachhandboll i anslutning till nationaldagen 6 juni. Vi har ju även 4 och 5 att spela på? Vi ställer frågan till Tibro HK om vilket





**Säsongen:** 2021/2022 **Datum:** 2022-04-20 **Tid:** 18:30 **Plats:** Tibro Sporthall Cafeterian



intresse som finns för frågan. Även Kruset/Inredia har pratat om att försöka göra ngt arrangemang på Ånaplan. Mattias fortsätter dialogen. Vad vill vi samverka kring med Tibro HK nästa säsong? Vi ställer frågan.

### **§15 Nästa Möte**

Onsdag 4/5 Klockan 18:30 Tibro Sporthall Cafeteria

### **§16 Avslutande av Möte**

Peter tackar för visat intresse och förklarar det därmed som avslutat.

---

Peter Söderlund  
Mötesordförande

---

Kristian Lagerström  
Sekreterare

---

Anton Pålsson  
Protokolljusterare



**HÅNDBOLLSPÖJKARNA TIBRO**